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Vragen van het lid Kuiken (PvdA) aan de Minister van Justitie en Veiligheid 
over het bericht dat de politie tips niet kan gebruiken (ingezonden 16 april 
2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Technische problemen tipformulier politie.nl»?1 

Vraag 2
Bevat het bericht feitelijke onjuistheden met betrekking tot de twee 
genoemde specifieke gevallen? Zo ja, welke dan? 

Vraag 3
Staan de in het bericht genoemde gevallen van problemen met het tipformu-
lier op zichzelf of komt het vaker voor dat tips of bijlagen daarbij de politie 
niet bereiken of niet geopend kunnen worden? Zo ja, wat is de omvang van 
deze problemen? Zo nee, hoe verklaart u dan dat de genoemde gevallen 
uniek zijn? 

Vraag 4
Hoelang spelen deze problemen al of hebben ze gespeeld? Wat is er eerder 
gedaan om deze problemen op te lossen? 

Vraag 5
Zijn deze problemen nu opgelost? Zo ja, sinds wanneer? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 6
Acht u het mogelijk dat er door technische problemen waardevolle informatie 
de politie niet heeft bereikt? Zo ja, deelt u dan de mening dat dit betreurens-
waardig is en zo ja, waarom? Zo nee, kunt u dan garanderen dat er geen 
waardevolle informatie verloren is gegaan en hoe dan? 

1 https://martijnmastenbroek.wordpress.com/2018/04/12/technische-problemen-tipformulier-
politie-nl/
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Vraag 7
Kan de politie iets doen om de informatie uit bijlagen bij anonieme tips die 
niet aankomen of geopend kunnen worden, alsnog te achterhalen? Zo ja, wat 
dan? Zo nee, hoe oordeelt u hier zelf over?
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